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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2016 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 9.2.2016 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie výstavby a dopravy pri Miestnom 

                                         zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok  

                                         2015 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie výstavby a dopravy pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SPRÁVA O ČINNOSTI  KOMISIE VÝSTAVBY A DOPRAVY      

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava –Záhorská Bystrica za rok 2015 

 

Na  1.zasadaní Miestneho zastupiteľstva dňa 9.12.2014 som bol ako poslanec miestneho 

zastupiteľstva  schválený predsedom komisie výstavby a dopravy.Na môj návrh a na návrh 

poslancov  MZ boli na 2. zasadaní  MZ dňa 3.2.2015 zvolení títo členovia komisie  Výstavby 

a dopravy (V a D): 

Ing. Lívia Šulajterová ,Ing. Pavol Spielbock ,Ing. Peter Kopčák ,Ing. Michal Gáborík ,Ing. 

arch.Ladislav Slabej, Ing. Vladimír Šturm,  Marta Liďáková, Ing .Roman Weinštuk, Vladimír 

Kristl, Miloslav Sajan 

 

Prvé zasadanie komisie VaD sa konalo 24.2.2015.Na tomto  zasadaní sme si zvolili 

tajomníčku pani Ing. Líviu Štulajterovú  a podpredsedu pána Ing. Petra Kopčáka .Komisia 

VaD sa dohodla, že sa bude stretávať  1x za dva mesiace ,alebo  podľa potreby riešenia 

nevyhnutnej agendy.   Komisia VaD sa v roku 2015 stretla 6x.Na základe potreby riešenia  

protipovodňových  opatrení  sa stretli  zástupcovia MÚ,  magistrátu a niektorí členovia 

komisie VaD . Na tomto stretnutí sa zhodnotil skutkový stav a navrhli sa riešenia: 

 

-  Magistrát -projektová dok. odvodnenie vrchnej časti ul. Čsl.  tankistov 

-  MČ -vodné toky na území obce udržiavať priechodné. 

 

Výsledkom tohto stretnutia je tiež vybudovanie vpusťov dažďovej vody  na ul. Čsl .tankistov. 

Komisia riešila podnety i sťažnosti zo strany obyvateľov: umiestnenie zrkadiel  ,dopravné 

značenia. 

 

Riešili a posudzovali sme: 

- Zmenu organizácie dopravy na Hargašovej  ul.  

- Zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve m.č. na ul. P.Blaha z dôvodu 
vybudovania elektrickej prípojky – stanovisko komisie. 

- Zostavenie odborného tímu a jeho poverenie na vypracovanie príslušnej dokumentácie 
pre projekt parkovania na Gbelskej ulici 

- Projekt odvodnenia ulíc Pútnická a Tešedíkova 

- Projekt revitalizácie parkovej plochy  

- Projekt preložky kanalizačného potrubia v súkromnom pozemku na Strmých vŕškoch. 
 

Prezentácia stanoviska komisie VaD zo dňa 24.2. k bodu č.2 - Presun zástavky MHD pánovi 

Ivákovi, ktorý bude hosťom komisie VaD 

  

Vydávali sme : 

Stanovisko k osadeniu dopravného zrkadla – ul. Pavla Blaha (podnet od občana). 

Stanovisko k osadeniu dopravného zrkadla – križovatka ulíc Pútnická a Čsl.tankistov pri 

kostole (podnet od občana). 

Stanovisko k osadeniu dopravného značenia – obmedzenie max. rýchlosti na 30 km/h na 

Tatranskej ulici, v úseku od križovatky s Gbelskou po križovatku s Kollárovou. 

Stanovisko k plánovanej výstavbe: Športovo-rekreačný areál „Carpatia golf residences“ 

(investor UBC a.s.). 

Stanovisko k plánovanému umiestneniu odstavného státia pre stavebné stroje (žiadateľ Trak-

bag). 

Stanovisko k plánovanej výstavbe: Prevádzkovanie zariadenia na zber odpadkov (žiadateľ 

WAMAX s.r.o.) 



Stanovisko k osadeniu retardéra na Pútnickej ulici oproti cintorínu (podnet od občanov) 

Stanovisko k výstavbe „Novostavba radové rodinné domy so 14 bytovými jednotkami“ 

(žiadateľ MPL House s.r.o.) 

Stanovisko k výstavbe „ Prevádzková budova so zázemím, prestavba kancelárií na bytové 

jednotky“ (žiadateľ Ing. Linkayová) 

Stanovisko k výstavbe „Rodinné domy Strmé vŕšky-Pri Kaplnke“ (žiadateľ YMOD Stav 

s.r.o.) 

Stanovisko k výstavbe „Rodinné domy Strmé vŕšky“ (žiadateľ Ing.arch. Marian Hanzalík) 

Stanovisko k výstavbe samoobslužnej autoumyvárky (žiadateľ PKT) 

Stanovisko k návrhu zmeny organizácie dopravy na Kollárovej ul.. 

 

Na  záver by som chcel všetkým členom komisie poďakovať za ich aktívnu účasť na 

zasadnutiach a odborné  stanoviská. Ďalej chcem poďakovať odborným pracovníkom 

Miestneho úradu za ústretovosť a spoluprácu. Činnosť komisie VaD sa bude i naďalej riadiť 

potrebami koncepcie rozvoja mestskej časti. 

 

Vypracoval: 

Miloš Fatyka ,predseda komisie VaD, 

Bratislava 1.2.2016 

 


